



## Referat af bestyrelses- og instruktørmøde – 17. september 2024 DCH Jyderup

---

### Mødedetaljer

- **Dato:** 17. september 2024
  - **Tid:** 17:30
  - **Sted:** Klubhuset, DcH-Jyderup.
- 

<b>Deltagere</b>	<b>Funktion</b>
Preben Sortsø	Formand/ordstyrer
Lene Primdahl	Kasserer
Kirsten Beier	Bestyrelsessuppleant
Michael Mandrup Bay	Bestyrelsesmedlem/træner
Sandie Mandrup Bay	Træner
Henning Damgaard	Træner
Brian Thomsen	Træner
Kirsten Christensen	Træner
Nina Schierbeck	Bestyrelsesmedlem
Cirkeline Lassen	Træneraspirant
Søren Janns	Næstformand
Majbrit Wigø Madsen	Træner
Lisbeth Redtz Juhl	Træner
Emilie Meyer	Træneraspirant

**Afbud:** René Rasmussen og Miriam Bønnelykke.



**Referent:** Søren Janns

---

## Dagsorden

### 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendelse af den fremlagte dagsorden.

- **Godkendt.**

### 2. Agilityredskaber

Status på de gamle agilityredskaber blev diskuteret.

- **Skal sættes til salg, er de noget værd?**
- **Michael foreslog at sætte skæringsdag ellers ryger de ud/foræres væk.**
- **Måske dele det i klubbens facebookgruppe og se hvad der sker.**
- **Majbritt vil gerne have ryddet skuret for de gamle, det er umuligt at få noget ud.**
- **Kirsten forslår at ligge de gamle udenfor skuret.**
- **Beslutning: Michael tager nogle fotos og ligger op på Facebooksiden.**

### 3. Agilityskuret

Det blev drøftet, at der skal ryddes op i agilityskuret, og effekter der ikke bruges smides ud. Mangler der noget, vil der blive taget hånd om det. Forslag om at samle de nye redskaber.

- **Der er kun et hold der bruger de nye forhindringer, men de kan evt. tilpasses til de fleste hunderacer.**
- **Preben foreslog at der er nogen der rydder skuret og finder ud af hvad der skal blive – arbejdsdag skal oprettes, agilityholdet må fastsætte dato.(Miriam)**

### 4. Marken som byggeplads

Status blev opdateret.

- **Det bliver på vores mark, vi ser hvordan det udvikler sig.**

### 5. Sociale medier

Diskussion om håndtering af klubbens tilstedeværelse på sociale medier.

- **Cirkeline og Emilie har været på udstruktørkursus og spørger om vi har en facebookside eller blot en gruppe.**



- De vil gerne stå for at oprette og administrere en side, godt initiativ – sæt i gang.
- Gruppen bevares, er kun for medlemmer.

#### 6. Trænersituationen

Status på trænersituationen blev gennemgået.

- Trænersituationen er lidt sårbar. Vi kan ikke tilbyde plads til alle dem vi vil.
- René er sygemeldt, Sandy hjælper til indtil videre og når så lørdagstræning starter tages det op igen.
- Michael fortalte, hvalpe- og unghundehold er et must for at have et flow igennem "butikken".
- Kirsten får mange henvendelser om Nosework og bl.a. en henvendelse fra en hundefører der er klasse3 i Nosework og evt. gerne ville træne hold i klubben. Hun er ikke træner og Kirsten kan ikke være tovholder på det hvis man beslutter at lade hende tage hold.
- Hvalpe- og unghundehold er nød til at være kursushold.
- Bud på hvordan vi får flere trænere: reklame, Mørkøv Kræmmermarked, Storehestedag m.v..
- Michael spørger Bjarne om han stadig ønsker at være tilknyttet som instruktør.

#### 7. Jeanette Grøn som dommer i Nosework

Jeanette Grøn, der er dommer i nosework, har udtrykt interesse for at lave aktiviteter i klubben. Bestyrelsen har besluttet, at hun ikke skal betale kontingent, hvis hun ønsker dette.

- Jeanette har haft fat i Kirsten i forhold til at få fat i DCH´s Noseworkprøver, det er nemmere at Jeanette selv forklarer bestyrelsen hvad det er hun vil.

#### 8. Støtte til Kirsten Chr. ved DM i Nosework

Kirsten Chr. er udtaget til det uofficielle DM i nosework. Bestyrelsen har besluttet at støtte hende på samme måde som ved det officielle DM, hvilket indebærer betaling af indmeldelsesgebyr samt 500 kr. til transport og øvrige udgifter.

#### 9. Reklame for sommerafslutning

Trænerne skal mindes om at reklamere for sommerafslutningen og andre kommende arrangementer.

- Kirsten forsløg at sende remindere ud via klubmodul, da alle ikke nødvendigvis er på facebook. Kirsten Chr. tager gerne opgaven.
- Der skal også være brugerbetaling på arrangementerne når der er mad inkluderet.

#### 10. Klubmesterskabet

Planlægning af årets klubmesterskab.



- På konkurrenceholdet har vi talt om afviklingen – det er håbløst at nå b,a og e. Forstår klubmesterskab for c-hunde samt Victor´s fiduspokal hvor alle kan være med.
- Majbritt vil gerne lave noget træning for dem der ikke ønsker at deltage i konkurrencen, men målet er at alle deltager, da det mest er sjov.
- God idé at få lagt fotos af øvelserne op på gruppen, så alle kan nå at træne lidt.
- Hvad med rally og agility – måske en åben konkurrence i begge om formiddagen, c-klassen også om formiddagen og så fidus over middag.
- Instruktører arrangerer selv.
- Sandy melder ud om øvelserne i fidus og Michael er ansvarlig for afviklingen.
- Køkkenet sørger Kirsten Beier for.

#### 11. Pokaler

Diskussion om, hvornår pokalerne skal afleveres.

- Skal afleveres senest 6/10-2024.

#### 12. Hold og træningstider for 4. kvartal

Planlægning af hold og træningstider for 4. kvartal.

- Brian´s hold c-b: Søndage 8.30-9.30.
- Lisbeth, træningsholdet: Lørdage 9.30-10.30.
- Kirsten Christensen, konkurrenceholdet: Søndage 10.30 – 13.30.
- Miriam, agility: Søndage 9.00 – 10.30(evt. 13.30 – 15.00)
- Henning, rally: Søndage 9.30 – 11.30.
- Majbritt, agility: Søndage 11.30 – 13.30.
- Kirsten, Nosework: Tirsdag 18.30 – 20.30.
- Sandy, lydighed: søndage 9-10.
- Unghunde: lørdage, tid tilgår.
- Hvalpe kører færdig onsdage 19-20.00.

#### 13. Økonomi

Gennemgang af økonomiske forhold.

- 149000 på bogen, 42000 brugt på agilityredskaber som forhåbentlig bliver brugt.



#### 14. Eventuelt

Andre emner blev diskuteret under eventuelt.

- **Hundeførerweekend – 4,5 og 6 juli er ikke smart, da Vandel starter der.**
- **Evt. 30-31/5 og 1/6 – Preben tager fat i skolen.**
- **Majbritt mangler en gang imellem status på hvordan det går på de enkelte hold.**
- **Sandy spurgte ind til om der generelt er mange forespørgsler på hold – ja, det er der.**

#### 15. Næste møde

Næste møde aftales.

- **22.10.2024 kl. 17.30 i klubhuset.**

---

#### Mødeafslutning

Mødet blev afsluttet i god ro og orden.

---

**Referent:** Søren Janns